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Protokół nr 4/2023 

z posiedzenia Komisji Porządku Publicznego 

w dniu 22 marca 2023 roku 

 

WAK.0012.3.4.2023 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie komisji odbyło się w Starostwie Powiatowym w Legionowie. 

Przewodniczący komisji Pan Piotr Choroś otworzył posiedzenie, witając członków komisji 

i obecnych gości. Lista obecności Radnych i Gości na posiedzeniu stanowi załącznik Nr 1 
i Nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zapoznanie się ze sprawozdaniami z działalności w 2022 roku: 

a) Powiatowej Inspekcji Sanitarnej; 

b) Powiatowej Inspekcji Weterynaryjnej. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji. 

5. Przyjęcie protokołów z posiedzeń komisji w dniu: 

a) 25 stycznia br.; 

b) 8 lutego br.; 

c) 27 lutego br. 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący komisji przystąpił do głosowania w sprawie przyjęcia zaproponowanego 

porządku obrad: 

 

6 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

 

 

 

3. Zapoznanie się ze sprawozdaniami z działalności w 2022 roku: 

 

a) Powiatowej Inspekcji Sanitarnej; 

Przewodniczący komisji zwrócił się z prośbą do Dyrektora Stacji Sanitarno – 

Epidemiologicznej w Legionowie o przedstawienie sprawozdania z działalności 

w 2022 roku. 

 

Pani Sylwia Patejuk omówiła prezentację – stanowi załącznik nr 3                

do protokołu.  

 

Przewodniczący komisji podziękował za omówienie sprawozdania                      

i zaproponował dyskusję, w której kolejno udział wzięli. 
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Pan Mirosław Kado powiedział, że zauważył, iż zgłaszalność chorób zakaźnych, 

np. przypadków rotawirusa jest dużo większa w 2022 roku. Zapytał, z czego to 

wynika?  

 

Zapytał również, czy w ostatnich latach pogorszyła się jakość wyszczepialności 

w kierunku ospy? 

 

Pani Sylwia Patejuk powiedziała, że jeżeli chodzi zwiększenie przypadków 

zachorowań na  ospę, na pewno nie jest to wynikiem mniejszej ilości 

szczepień. Dodała, że być może ma na to wpływ, łatwość zakażania się tą 

chorobą. Jeżeli chodzi o zwiększoną ilość przypadków rotawirusa, to nie zna 

przyczyny.  

 

Kolejno Pan Mirosław Kado zapytał o COVID. Powiedział, że w sprawozdaniu, 

biorąc pod uwagę statystyki sprzed 3 lat, wynika że co roku umiera więcej 

mężczyzna z powodu tej choroby. Zapytał, czy taki wynik ma odzwierciedlenie 

ogólnoświatowe, czy tylko w powiecie? Pani Sylwia Patejuk powiedziała, że nie 

ma jednoznacznej odpowiedzi, czemu umiera więcej mężczyzn na tą chorobę.   

 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, Przewodniczący komisji przystąpił    

do realizacji kolejnego podpunktu porządku obrad.      

 

b) Powiatowej Inspekcji Weterynaryjnej. 

Przewodniczący komisji poinformował, że sprawozdanie Powiatowego Lekarza 

Weterynarii jest zamieszczone na e-sesji do zapoznania. Dodał, że Pan Maciej 

Wierzchoń nie mógł uczestniczyć w posiedzeniu komisji. 

 

 

   

4. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji. 

 

Przewodniczący komisji zwrócił się do Skarbnika Powiatu Legionowskiego o omówienie 

projektu uchwały będącej w kompetencji komisji.  

 

Pani Katarzyna Rembelska powiedziała, że w kompetencji komisji są następujące zmiany, 

które są zawarte w projekcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr 308/XLVII/2022 Rady 

Powiatu w Legionowie z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Legionowskiego na rok 2023: 

1) zmiany w planie wydatków – zwiększenie o kwotę : 

a) 30.000,00 zł z przeznaczeniem na organizację rodzinnego pikniku 

ekologicznego w ramach programu „Ekologiczny piknik rodzinny”. Dodała,        

że powiat złoży wniosek do Mazowieckiego Funduszu Ochrony Środowiska          

i Gospodarki Wodnej w Warszawie o dofinansowanie w formie dotacji realizacji 

w/w zadania z zakresu edukacji ekologicznej. Zaznaczył, że program zakłada 

możliwość dofinansowania do 100 % kosztów kwalifikowanych dla jednego 

beneficjenta w danym roku kalendarzowym, z tym, że nie więcej niż 

30.000,00 zł; 

b) 291,80 zł z przeznaczeniem na realizacje zadań z zakresu ekologii. 

c) 3.400.000,00 zł z przeznaczeniem na realizację zadania majątkowego          

pn.: „Opracowanie dokumentacji projektowej oraz rozbudowa drogi 
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powiatowej Nr 1820W w Gminie Jabłonna – etap I”, z uwagi na otrzymanie 

ofert, dotyczących faktycznych kosztów realizacji zadania w wyniku 

przeprowadzonego postępowania przetargowego. Dodała, że zadanie 

realizowane jest w ramach przedsięwzięć ujętych w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej przy udziale środków z Rządowego Funduszu Polski Ład: Program 

Inwestycji Strategicznych w kwocie 5.000.000,00 zł;  

2) zmiany w planie wydatków – zmniejszenie: 

a) kwota 3.718.864,00 zł, dotyczy zmniejszenia wpłaty do budżetu państwa        

na 2023 rok, na podstawie informacji Ministra Finansów o wysokość tej 

wpłaty; 

b) 1.500.000,00 zł przeznaczonych na realizację zadania majątkowego             

pn. „Zakup nieruchomości w Gminie Jabłonna”.   

 

Kolejno dodała, że zmiany w planie przychodów budżetu w 2023 roku dotyczą 

zwiększenia o kwotę 291,80 zł, tytułem niewykorzystanych w 2022 roku środków 

pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu powiatu, wynikających z rozliczenia 

dochodów i wydatków nimi finansowanych, związanych ze szczególnymi zasadami 

wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach.  

 

Przewodniczący podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował dyskusję,     

w której kolejno udział wzięli.  

 

Pan Mirosław Kado zapytał, czy to zmniejszenie wpłaty do budżetu państwa, to jest      

tzw. Janosikowe? 

 

Pani Katarzyna Rembelska potwierdziła.       

 

Pan Zbigniew Garbaczewski powiedział, że cieszy go, że uda się rozstrzygnąć przetarg na 

przebudowę drogi w Gminie Jabłonna, ale mniej zadowalające w jego ocenie jest,             

że przesuwane są środki finansowe przeznaczone na zakup nieruchomości w Gminie 

Jabłonna, ponieważ to jest również bardzo ważne. Wyraził nadzieję, że na tą inwestycję 

również znajdą się środki finansowe.  

 

Pani Katarzyna Rembelska powiedziała, że nie jest zdejmowana z planu cała kwota na tą 

inwestycję i jak tylko pojawią się dodatkowe środki, powiat będzie chciał uzupełnić 

kwotę, z przeznaczeniem na zakup tej nieruchomości.    

 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, Przewodniczący komisji przystąpił do procedury 

głosowania. Wynik głosowania:  

 

7 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

  

 

5. Przyjęcie protokołów z posiedzeń komisji w dniu: 

 

a) 25 stycznia br.; 

Do protokołu nie zgłoszono żadnych uwag. Protokół nr 1/2023 z posiedzenia 

Komisji Porządku Publicznego w dniu 25 stycznia 2023 r. został przyjęty 

następującym podziałem głosów:  

8 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 
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b) 8 lutego br.; 

Do protokołu nie zgłoszono żadnych uwag. Protokół nr 2/2023 z posiedzenia 

Komisji Porządku Publicznego w dniu 8 lutego 2022 r. został przyjęty 

następującym podziałem głosów:  

 

7 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

 

c) 27 lutego br. 

Do protokołu nie zgłoszono żadnych uwag. Protokół nr 3/2023 z posiedzenia 

Komisji Porządku Publicznego w dniu 27 lutego 2022 r. został przyjęty 

następującym podziałem głosów:  

 

7 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

 

 

 

6. Wolne wnioski. 

 

Brak wolnych wniosków. 

 

 

 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie komisji zamknął Przewodniczący Pan Piotr Choroś.  

 

 

 

 

Przewodniczący 

Komisji Porządku Publicznego 

        

        Piotr Choroś 

Protokół sporządziła Agata Szraga 

 

 


